MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS BELARUSIAN STATE UNIVERSITY FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS Department of International Law

Annotation to the master's thesis

LEVEL STATUS OF CONTACTS BETWEEN STATES AND BUSINESSES

Kuang Wen

Scientific supervisor:

A.F. Douhan, professor of international law department,

Dr. Dr. hab., professor

ANNOTATION

- **1. Structure and scope of the master's thesis :** 54 p, 56sources.
- **2. Keywords**: INTERNATIONAL PRIVATE LAW, DOMESTIC LAW, LEGAL NATURE OF CONTRACTS, STATE IMMUNITY, CONTRACT PERFORMANCE.

3. The content of the work

Research purpose: This study aims to analyze and clarify the legal status of contracts between countries and companies and their characteristics under different legal systems. Studying the legal status of contracts between countries and companies is of great value for optimizing the international business cooperation environment, maintaining fair and equitable transactions, and protecting the legitimate rights and interests of all parties.

Research object: Chinese and Belarusian laws

Research topic: Legal status of contracts between states and businesses

Research methods: This study will use various research methods such as literature research, case analysis, and comparative research, and comprehensively utilize domestic and foreign legal materials, judicial cases, academic papers, etc., to conduct in-depth theoretical analysis and empirical research on the legal status of contracts between the state and companies.

The scientific novelty of this study: Through comparative analysis of relevant regulations in various countries, combined with practical cases and support from relevant data, this paper aims to provide useful references for countries and companies in contract signing, performance, and dispute resolution, and promote the standardization and sustainable development of international trade cooperation.

Scientific endorsement of the results. Meets academic and ethical standards, with reliable and effective results.

Possible practical applications. Through the comprehensive use of various research methods and rich research materials, this study strives to conduct a comprehensive and systematic analysis and research on the legal status of contracts between the state and companies, providing theoretical basis and suggestions for theoretical research and practical operations in related.

Reliability of materials and research results. The research materials and results of the master's thesis are highly authentic and reliable. The author promises that all information sources, theoretical and methodological provisions, and concepts used have been mentioned by the author.

АННОТАЦИЯ

- 1. Структура и объем дипломной работы: 51 Страница, 56 источника.
- **2. Перечень ключевых слов :** Международное частное право, внутреннее право, правовой характер договора, иммунитет государства, исполнение договора.

3. Содержание работы

Целью исследования является анализ и уточнение правового статуса и характеристик договоров между государствами и компаниями в различных правовых системах. Изучение правового статуса контрактов между государствами и компаниями имеет важное значение для оптимизации среды международного делового сотрудничества, защиты справедливых и справедливых сделок и защиты законных прав и интересов всех сторон.

Предмет исследования: Законодательство Китая и Беларуси

Тема исследования: Правовой статус договоров между государством и предприятием

Метод исследования: в этом исследовании будут использованы различные методы исследования, такие как исследования литературы, тематический анализ, сравнительные исследования и т. Д. Всестороннее использование отечественных и зарубежных правовых материалов, судебных дел, научных работ и т. Д. Для проведения углубленного теоретического анализа и эмпирических исследований правового статуса контрактов между государством и компанией.

Научная новизна данного исследования: путем сравнительного анализа соответствующих национальных законов и правил, подкрепленных фактическими случаями и соответствующими данными, он направлен на предоставление странам и предприятиям полезных справочных материалов по вопросам заключения договоров, исполнения и урегулирования споров, а также на содействие стандартизации и устойчивому развитию международного торгового сотрудничества.

Научное признание результатов. Соответствует академическим и этическим стандартам, результаты надежны и эффективны.

Возможные практические применения. Целью настоящего исследования является всесторонний и систематический анализ и изучение правового статуса договоров между государством и корпорацией на основе сочетания различных методов исследования и обширных исследовательских материалов, которые обеспечивают теоретическую основу и рекомендации для соответствующих теоретических исследований и практических операций.

Надежность материалов и результаты исследований. Материалы исследования и результаты магистерской диссертации имеют высокую степень достоверности и надежности. Автор обязуется, что все источники информации, теоретические и методологические положения и используемые концепции упоминаются автором.